



24 December 2020
Christmas Eve Carol Service

***Enter
into the
Light***



講道
SERMON

Good News for Great Joy (Luke 2:1-16)

Preacher: Rev. Joshua Siu

Good news in the midst of stress and worry!

Curious and hopeful, like the shepherds

A Saviour has been born!

報告
ANNOUNCEMENTS

聖誕前夕歌頌聯合崇拜及 聖誕日聖餐聯合崇拜 (以 ZOOM 及 Youtube 進行)

本堂為使聖誕前夕崇拜能有更多有兒童的家庭及本堂的廣東話，普通話及英語的會眾參加，特意將崇拜時間定為 12 月 24 日(四) 下午 3 時，並由三個語言會眾分別負責帶領二首聖誕頌歌及讀一段經課，由蕭重信牧師講道。

12 月 24 日 透過 YouTube Live 現場直播，請用以下連結 (link): <https://youtu.be/G2vd7c9y35E>

ZOOM Live 網頁為: <https://zoom.us/j/92182276115?pwd=WVJFQnc4T2h0emN0VnptKyt2RGUzUT09>

Meeting ID: 921 8227 6115 Passcode: 438747

聖誕日聖餐崇拜如以往一樣於 12 月 25 日(五) 上午 11 時舉行，由英語崇拜負責帶領讚頌，伍德賢總主教講道。

12 月 25 日 透過 YouTube Live 現場直播，請用以下連結 (link): <https://youtu.be/LdY7W7aqVM>

ZOOM Live 網頁為: <https://zoom.us/j/93539929850?pwd=OFdpV2tGRlVvQjVleGZHZndNVmtPdZ09>

Meeting ID: 935 3992 9850 Passcode: 436711

Christmas Eve Carol Joint Service and Christmas Day Eucharist Joint Service (Through ZOOM and Youtube)

To encourage more of our children to participate in this year's Christmas Eve Carol Service, we change the time to 3pm December 24 (Thursday).

We are going to have our three congregations, Cantonese, Mandarin and English, each lead two carols and to read one Bible passage.

Rev. Joshua Siu will be the preacher. YouTube Live link for Christmas Eve: <https://youtu.be/G2vd7c9y35E>

Joint Zoom Meeting: <https://zoom.us/j/92182276115?pwd=WVJFQnc4T2h0emN0VnptKyt2RGUzUT09>

Meeting ID: 921 8227 6115 Passcode: 438747

For Christmas Day, we will have our Christmas Day Eucharist at 11am December 25(Friday). Praise will be led by our English

congregation and Rt. Rev. Dr. Silas Ng will be the preacher. YouTube Live link for Christmas Day: <https://youtu.be/LdY7W7aqVM>

Joint Zoom Meeting: <https://zoom.us/j/93539929850?pwd=OFdpV2tGRlVvQjVleGZHZndNVmtPdZ09>

Meeting ID: 935 3992 9850 Passcode: 436711

禱告
PRAYER

牧區代禱網絡

Parish Cycle of Prayer:

身體欠安

王志榮、盧冠羣、吳李寶珠、韋婉環、何陳燕聯、周芙蓉、

潘妙嫻、白德仕、鮑敬榮、郭顏筱薇、潘劉桂香

Infirmid

Basil Wong, Kenneth Lo, Mabel Li, Jenny Wei, Yan Lian Chan Ho, Fu Yung Chau,

Diana Poon, George Briedis, Ken Bau, May Ngan Kwok, Poon Lau Kwai Heung